



الهيئة السعودية للمواصفات والمقاييس والجودة
Saudi Standards, Metrology and Quality Org.

نموذج الإقرار بالمطابقة الخاص بالمستورد
Importer's Declaration of Conformity form

1) Validation Period for the IEC recognition certificate:

One Year

Three Years (only for IECEE)

1) مدة صلاحية شهادة الاعتراف الوطنية IEC:

لسنة واحدة

لثلاث سنوات (خاصة بـ IECEE)

2) Importer's Details

2) تفاصيل المستورد

Importer's name:

اسم المستورد:

Commercial Registration
Number:

السجل التجاري:

Importer's Address:

عنوان المستورد

Contact Person:

اسم الشخص للتواصل:

E-mail Address:

البريد الإلكتروني:

Telephone:

رقم الهاتف:

2) Product Details

2) بيانات المنتج

العلامة التجارية للمنتج / اسم المنتج Product Brand / Product Name	رقم الطراز Model Number	رقم المواصفة القياسية Reference Standards / Specification SASO-IEC....



الهيئة السعودية للمواصفات والمقاييس والجودة
Saudi Standards, Metrology and Quality Org.

نموذج الإقرار بالمطابقة الخاص بالمستورد
Importer's Declaration of Conformity form

أقر بصحة البيانات الواردة بالطلب ومطابقة المنتج للمواصفات القياسية المعتمدة الصادرة عن المنظمة الدولية الكهرو تقنية (IEC) والفروقات الوطنية السعودية واللوائح الفنية السعودية ذات العلاقة بالمنتج على سبيل المثال لا للحصر:

- اللانحة الفنية للحد من المواد الخطرة في الأجهزة والمعدات الكهربائية والإلكترونية لمنتجات (غسالات الأطباق المنزلية، أجهزة التلفاز والعرض، أجهزة الهاتف المحمول وملحقاتها، الكمبيوتر المحمول والأجهزة اللوحية وملحقاتها، الساعات الذكية، الإنارة وملحقاتها، قلايات الزيت الكهربائية المنزلية، أجهزة ألعاب الفيديو وملحقاتها، غلاية المياه الكهربائية، الكابلات الكهربائية، أجهزة إعداد القهوة، قاطعات التيار أجهزة الكمبيوتر المكتبي).
- اللانحة الفنية لمتطلبات وضع الاستعداد والسكون في الأجهزة الكهربائية والإلكترونية لمنتجات (غسالات الأطباق المنزلية، أجهزة التلفاز والعرض).

والالتزام باستخدام شهادة الاعتراف الوطنية للطراز/ للطرازات الموضحة بها فقط ولا يمكن استخدامها لطراز/لطرارات أخرى.

I declare that the validity of the information contained in the application and the conformity of the product to the standard that issued by the International Electrotechnical Organization (IEC), the Saudi national differences and the Saudi technical regulations are related to the product including but not limited to:

- Technical Regulation for limiting Hazardous Substances in Electrical and Electronic Devices for (Dishwashers, Television and screens, Mobiles and their accessories, Laptop, tablets and their accessories, Smart watches Lighting and its accessories, Home electric oil fryers, Video games devices and their accessories, Electric water kettles, Electric cables, Coffeemakers, Electrical circuit breakers and Desktop Personal Computer (PC)).
- Technical Regulation of the Requirements for Standby, off Mode Electric power consumption for (Dishwashers, Television and screens).

And the obligation to use the National Recognition Certificate for the model(s), only for the models mentioned above and it cannot be used for other model(s).

Authorized Person: _____ اسم الشخص المسؤول:

Company name: _____ اسم الشركة:

Signature: _____ التوقيع:

Date: _____ التاريخ: